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Byłem dzisiaj mocno zaskoczony widokiem koło Hali Cracovii na ulicy Focha. Chciałbym zapytać, czy te 
kable zasilające stacje ładowania samochodów elektrycznych są na stałe czy też zostaną jakoś 
uporządkowane?  

 

 



 

 
Z wyrazami szacunku 
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